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Készült: Bakonykúti Önkormányzat Képviselő Testületének 2023. május 25-én 8.00
órakor megtartott rendes, nyilvános testületi üléséről.

Az ülés helye: Községháza
                         8046 Bakonykúti, Szabadság u. 41.

Jelen vannak: Marics József polgármester
Mészáros Imola alpolgármester
Varga Sándor képviselő
Szabó Zsolt képviselő
Pusztay Krisztián képviselő

Távol maradt:
Tanácskozási joggal: Kovács Edit jegyző

Siposné Varga Petra családsegítő ISZAI

NAPIREND ELŐTTI ESEMÉNY

Marics József polgármester:
Köszöntötte  az  ülésen  megjelent  képviselőket,  Siposné  Varga  Petrát  az
Iszkaszentgyörgyi Szociális Alapszolgáltatási Intézmény családsegítőjét, Kovács Edit
jegyző asszonyt, az ülést megnyitotta. Megállapította, hogy az ülés határozatképes,
tekintettel  arra,  hogy a megválasztott  5 fő képviselőből  5 fő az ülésen jelen van.
Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az ülésről hangfelvétel készül. Megkérdezte, hogy
az  előterjesztett  napirenddel  kapcsolatban  van-e  hozzászólás,  észrevétel.  Mivel
hozzászólás, észrevétel nem volt,  javasolta a Képviselő-testületnek a meghívóban
szereplő napirend elfogadását.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
33/2023. (V.25.) határozata

az ülés napirendjének elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2023.  május  25-i  ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

1) Az önkormányzat gyermekjóléti és gyámügyi tevékenységének átfogó értékelése
– a jegyző előterjesztésében

2) Javaslat  az  önkormányzat  2022.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló
beszámoló elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

3) Javaslat  az  FE/02/778-1/2023.  javaslat  elfogadására,  a  2023.  évi
költségvetéséről szóló rendelet módosítására – a jegyző előterjesztésében

4) Javaslat a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő
házasságkötés  engedélyezésének  szabályairól,  a  többletszolgáltatás
ellentételezéseként  az  önkormányzat  részére,  valamint  az  anyakönyvvezető



részére fizetendő díj  mértékéről  szóló 7/2017. (VI.30.)  önkormányzati  rendelet
módosítására – a jegyző előterjesztésében
5) Polgármesteri  tájékoztató  az  előző  ülés  óta  végzett  munkáról,  főbb
intézkedésekről, eseményekről – a polgármester előterjesztésében

6) Egyebek

---------------------------------------

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA

1) Az  önkormányzat  gyermekjóléti  és  gyámügyi  tevékenységének  átfogó
értékelése – a jegyző előterjesztésében

Marics József polgármester: 
Bemutatta a testület tagjainak Siposné Varga Petrát, az Iszkaszentgyörgyi Szociális
Alapszolgáltatási Intézmény családsegítőjét, aki keddi napokon jön Bakonykútiba, és
segítséget nyújt a szociálisan rászoruló embereknek, érdeklődőknek.

Kovács Edit jegyző: 
Tájékoztatta  a  képviselőket,  hogy  a  gyermekjóléti  tevékenységet  az
Iszkaszentgyörgyi  Alapszolgáltatási  Intézmény  látja  el  társulási  fenntartásban,
melynek Bakonykúti  is tagja. A beszámoló másik része a gyámügyi  tevékenység,
amit  a  Közös  Hivatal  végez.  A  beszámoló  a  demográfiai  kimutatás  mellett
tartalmazza,  hogy  a  településen  nem  szorul  senki  rendszeres  gyermekvédelmi
kedvezményre, és a Bakonykúti gyerekeket Vackor Ovi fogadja Iszkaszentgyörgyön.

Siposné Varga Petra családsegítő:
Elmondta, hogy április óta heti  egy alkalommal jön Bakonykútiba, szeptember óta
látja el a család segítői feladatokat. Egyre többen érdeklődnek és beszélgetésre is
bíztatná az időseket. Konkrét családsegítői probléma nem volt az elmúlt évben, így
ezt írta le a beszámolóban is.

Marics József polgármester:
Köszönetet mondott az ISZAI munkatársainak a munkavégzésükért.

Mészáros Imola alpolgármester:
Felajánlotta,  ha  szükségük  van  bármire,  amit  esetleg  rászoruló  személyeknek
keresnek, akkor itt a faluban biztosan tudunk szerezni. Szívesen segítünk.

Marics József polgármester:
Elhangzott még, hogy a falu demográfiai összetétele mennyit változott az évek alatt
és túlnyomó többségben vannak a gyerekek.  Bekerült  a település a falusi  CSOK
programba is.

Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a beszámoló elfogadását.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:
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Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
34/2023. (V.25.) határozata

az önkormányzat gyermekjóléti és gyámügyi tevékenységének átfogó
értékeléséről

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzat
gyermekjóléti és gyámügyi tevékenységének átfogó értékelését elfogadta.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

---------------------------------------

2) Javaslat az önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló
beszámoló elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

Marics József polgármester: 
Elmondta,  hogy nem volt  meglepetés,  mindenki  ismerhette  a számokat,  hiszen a
2023. költségvetést is ezeknek az adatoknak a tükrében terveztük. 
Ebben  az  évben  is  úgy  kell  gazdálkodni,  hogy  a  feladatfinanszírozásokra  kapott
összegeket  el  kell  költeni,  ne  kelljen  visszafizetni.  Pénzügyileg  biztonságos
gazdálkodást kell a továbbiakban is folytatni.

Kovács Edit jegyző:
Az elmondottakat annyival egészítette ki, hogy a 2022 évi pénzmaradványt az idei
költségvetésbe már beterveztük.

Marics József polgármester: 
Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a beszámoló elfogadását.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő rendeletet alkotta:

Bakonykúti Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2023. (V.26.) önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról

A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve

---------------------------------------
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3) Javaslat  az  FE/02/778-1/2023.  javaslat  elfogadására,  a  2023.  évi
költségvetéséről szóló rendelet módosítására – a jegyző előterjesztésében

Kovács Edit jegyző:
A Fejér Vármegyei Kormányhivatal Törvényességi Főosztályáról egy javaslat és egy
információkérés.  A  javaslat  arra  irányul,  hogy  a  költségvetési  rendelet  bevezető
részében a jogszabályi hivatkozás nem megfelelő, az Államháztartási törvény helyett
az  Alaptörvény  megfelelő  paragrafusára  kell  hivatkozni.  Ennek  megfelelően
elkészítette a rendelet módosítását. 
Két döntést kell hozni, hogy a javaslatot elfogadjuk és hogy a rendeletet módosítjuk.

Marics József polgármester: 
Kérte a képviselők szavazatát a javaslat elfogadásáról, majd a költségvetési rendelet
módosításáról.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
35/2023. (V.25.) határozata

a Fejér Vármegyei Kormányhivatal FE/02/778-1/2023. javaslatának
elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Fejér
Vármegyei Kormányhivatal  FE/02/778-1/2023. sz. javaslatát,  az abban foglaltakkal
egyetért  és  a  javaslatban  foglaltaknak  megfelelően  „az  önkormányzat  2023.  évi
költségvetéséről” szóló 2/2023. (II.28.) önkormányzati rendeletét módosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő rendeletet alkotta:

Bakonykúti Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2023. (V.26.) önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló
2/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve

---------------------------------------
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4) Javaslat  a  hivatali  helyiségen kívüli,  valamint  a hivatali  munkaidőn kívül
történő  házasságkötés  engedélyezésének  szabályairól,  a
többletszolgáltatás ellentételezéseként az önkormányzat részére, valamint
az anyakönyvvezető részére fizetendő díj mértékéről szóló 7/2017. (VI.30.)
önkormányzati rendelet módosítására – a jegyző előterjesztésében

Kovács Edit jegyző:
Tájékoztatta  a  Képviselőket,  hogy  áprilisban  döntöttek  az  anyakönyvi  rendelet
módosításáról, amelynél tördelési hiba történt, ezzel kapcsolatban a Fejér Vármegyei
Kormányhivatal kért információt. A kiküldött rendelet tervezetben a hiba kijavításra
került  a  hivatali  munkaidőn  kívüli  és  a  hivatali  helyiségen  kívüli  események
szabályozása tekintetében.

Marics József polgármester:
Kérte a rendelet-tervezet elfogadását a csatolt előterjesztés szerint.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő rendeletet alkotta:

Bakonykúti Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2023. (V.26.) önkormányzati rendelete

a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő
házasságkötés engedélyezésének szabályairól, a többletszolgáltatás

ellentételezéseként az önkormányzat részére, valamint az anyakönyvvezető
részére fizetendő díj mértékéről szóló 7/2017. (VI.30.) önkormányzati rendelet

módosításáról

A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve

---------------------------------------

5) Polgármesteri  tájékoztató  az  előző  ülés  óta  végzett  munkáról,  főbb
intézkedésekről, eseményekről – a polgármester előterjesztésében

Marics József polgármester:
A tájékoztató írásban kiküldésre került, azóta néhány dolog történt, amiről szeretne
említést tenni. 
A  Telekom  rézhálózat  bontása  megtörtént,  de  az  oszlopok  kiszedése  akkor
lehetséges csak, ha a gázművek képviselője jelen lesz. A hulladékot a cégnek el kell
vinni, átmenetileg a hídon túli részt jelöltük ki számukra, de ezzel a lehetőséggel nem
éltek végül. Az oszlopokat is ott fogják majd tárolni. A munkát alvállalkozó végzi.
A  Kistérségi  Társulással  kapcsolatos  érdekesség,  hogy  a  védőnők  átvételével
kapcsolatos kórházigazgatói levél tegnap megérkezett, május 30-ig kell lejelenteni az
ingó- és ingatlan vagyont, amit átadunk a feladatátadás kapcsán.

Pusztay Krisztián képviselő:
Kérdése, hogy az átadás tulajdonba, vagy használatba történik-e?
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Marics József polgármester:
Az eszközök és helyiség használati jogának átadásáról van szó, többek között az új
védőnői asztalról, amit még ki sem fizettünk. Amiről nem szól a tájékoztatás, az a
rezsiköltség kérdése.
A KDV esetében az a kérdés, hogy a folyamatban lévő beruházásoknak mi lesz a
sorsa, mivel itt Európai Uniós támogatásokról van szó.
Egy dologgal szeretné a beszámolót kiegészíteni, ez a lőtéren folyó tevékenység. A
Honvédelmi Minisztérium már kiadott egy tájékoztatást, hogy a gyakorló- és lőtéren
jelentős katonai tevékenység veszi kezdetét nagy hanghatással. A délszláv háborút
követően a mi nemzeti katonai stratégiánk is abból indult ki, hogy Európában nem
lesz háború, a hadsereg fejlesztése is ebbe az irányba mozdult el. Sajnos a helyzet
másképp  alakult,  ennek  megfelelően  a  honvédség  fejlesztése  is  új  irányt  vett,  a
honvédelmi  költségvetést  megemelték.  Ez  a  települést  annyiban  érinti,  hogy
intenzívebb csapatmozgások, hanghatások lesznek a lőtéren. Egyeztetések folytak a
gazdákkal is annak érdekében, hogy a védőtávolságok be legyenek tartva.

Pusztay Krisztián képviselő:
Érti,  és  megérti  az  elhangzottakat,  hiszen  itt  él  30  éve,  de  az  elszenvedett
sérelmekért  valami  kompenzációt  kellene  kérni  a  Honvédségtől,  főként  az  utak
állapota miatt. Véleménye szerint ebben az ügyben párbeszédet kellen kezdeni, attól
függetlenül, hogy aki Bakonykútiba költözik, annak tudnia kell, hogy lőtér mellett élni
mit jelent. 

Varga Sándor képviselő:
Egyetértett az előtte szólóval.

Marics József polgármester:
Tájékoztatásul elmondta, hogy a Honvédségnek nincs lehetősége a kompenzációra,
a költségvetésben a honvédelem céljára biztosított előirányzatot csak honvédelemre
lehet fordítani, nem másra. Minden megbeszélésen elhangzik, hogy az országgyűlési
képviselőnek kell ezt a problémát jelezni. Régebben bérgyakorlatok folytak itt, amiből
a  Honvédelmi  Minisztériumnak  saját  bevétele  származott,  ebből  egy  részt  –
jogszabály módosítást követően – szét tudtak osztani a környező települések között.
Jelenleg szövetséges, NATO gyakorlatok folynak, így erre nincs ilyen lehetőség. A
felvetés jogos, de a Honvédség ebben nem lehet tárgyaló partner, mivel ilyen jellegű
politikai kérdésekben nem vehet részt. 

Mészáros Imola alpolgármester:
Javasolta,  hogy fordítsuk meg a kérdést,  a Honvédségnek is érdeke lenne,  hogy
megfelelő minőségű úton járjanak.

Pusztay Krisztián képviselő:
Továbbra  is  úgy  gondolja,  hogy  kell  lennie  valamilyen  fórumnak,  ahol  ezeket  a
problémákat fel lehet vetni.

Szabó Zsolt képviselő:
Véleménye szerint nem Várpalota kompetens az ügyben, Bakonykútit közvetlenebbül
érintik a csapatmozgások, mivel itt mennek át a járművek a falun.
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Marics József polgármester:
A nehéz technikai eszközök nem Bakonykútin, hanem Várpalotán keresztül tudnak a
gyakorlótérre kijutni. Sajnos a rendszerből hiányoznak pénzek, de fel szokta vetni a
problémát ő is.

Mivel további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a beszámoló elfogadását.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
36/2023. (V.25.) határozata

polgármesteri beszámoló elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  a  polgármester
beszámolóját az előző ülés óta eltelt időszakban végzett munkájáról.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

---------------------------------------

6) Egyebek

a) Kappel Edit kérelme út megnyitására vonatkozóan

Marics József polgármester:
Összefoglalta az eddig történteket. Mivel elég nagy érdeklődést kiváltott és bonyolult
volt  ez  az  ügy,  ezért  próbáltak  szakhatóságokat  és  szakértőket  megkeresni.
Időközben közérdekű bejelentés is volt ebben az ügyben. Tehát így több szálon is
futott a történet, ezért húzódott 2 hónapja. A Veszprém Vármegyei Kormányhivatal
Erdészeti  Osztálya  állásfoglalásának  megfelelően  a  fakitermelés  bejelentése
megtörtént  az  érintett  területen,  mely  a  helyi  építési  szabályzatban  közútként
szerepel.  A  válasz  ismeretében  tudjuk  megkezdeni  a  07/6.  hrsz-ú  ingatlanon  az
átjáró kialakítását.  A munkálatokra árajánlatot  kért  be, ennek költségét kérelmező
vállalta,  melyre  megállapodást  fogunk  vele  kötni.  Kérte  ennek  megfelelően  a
kérelemben foglaltak támogatását.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
37/2023. (V.25.) határozata

Kappel Edit kérelméről

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és az alábbiak
szerint  fogadja  el  Kappel  Edit  (8046  Bakonykúti,  Szabadás  u.  26.)  kérelmét  az
Önkormányzat tulajdonát képező, Bakonykúti, 07/6. hrsz-ú ingatlanon található 4 db
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10 cm-nél nagyobb fa, valamint az ennél kisebb fák és cserjék 3 méter szélességben
történő kitermelésére vonatkozóan: Amint  a  Veszprém Vármegyei  Kormányhivatal
Erdészeti  Osztályától  a  fakitermelésre  az  Önkormányzat  az  engedélyt  megkapja,
illetve  a  21  nap  a  bejelentéstől  eltelik,  úgy  a  kérelmezett  munka  elvégezhető  a
megadott árajánlat szerint, amennyiben a kérelmező a munkálatok teljes költségét
magára vállalja.

Határidő: 2023. június 6.
Felelős: polgármester

---------------------------------------

b) A  Bakonykúti  07/6.  hrsz-ú  ingatlanon  fakivágás,  pótlás  és  tuskók
kiszedése

Marics József polgármester:
Az Agrofauna Bt. ügyvezetőjével, Kiss Károllyal megnézték ezt a fásított területet és
közösen a legkedvezőbb megoldást próbálták megtalálni.  Arra jutottak, hogy a 20
méterből  lenne 3 méter  ferdén átvágva a fás területből  nyugatról  keleti  irányban.
Ezen a területen 4 darab akácfa van, aminek 10 cm-nél nagyobb a törzsátmérője, ezt
kellett  bejelenteni.  A  kivágás  után  cserjeültetés  is  történne  kérelmezők  saját
területén. Az Agrofauna által adott árajánlatban szereplő költségeket a Kappel Edit
vállalja.

Szabó Zsolt képviselő:
Az uralkodó szélirány miatt felvetette, hogy jó-e a kivágás iránya.

Marics József polgármester, Pusztay Krisztián képviselő:
Az uralkodó szélirány északi, tulajdonképpen mindegy melyik irányból van kivágva.

Pusztay Krisztián képviselő:
Felvetette  a kérdést,  hogy a két  ellenérdekelt  fél  milyen jogorvoslati  lehetőséggel
élhet, amiért esetleg a bíróságra kell járnia a testület tagjainak?

Kovács Edit jegyző:
Teljesen jogszerűen történik minden, ezért kértük a szakhatóságok véleményét, így
senki nem róhat fel semmit a testületnek. Az út megnyitása ezen kívül a rendezési
tervben foglaltaknak is megfelel.

Marics József polgármester:
Szavazásra bocsátotta az Agrofauna Bt. árajánlatának elfogadását.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
38/2023. (V.25.) határozata
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a Bakonykúti 07/6. hrsz-ú ingatlanon fakivágásra, pótlásra és tuskók
kiszedésére benyújtott árajánlat elfogadásáról

Bakonykúti  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete elfogadja az Agrofauna Bt.
(8052 Fehérvárcsurgó, Ifjúság u. 8.) árajánlatát a Bakonykúti 07/6. hrsz-ú ingatlanon
fakivágásra, pótlásra és tuskók kiszedésére benyújtott árajánlatát az alábbiak szerint:
1. Tuskók kiszedése (3m szélesen):                 72.000 Ft + áfa
2. Kiszedett tuskók-gyökerek elszállítása:         35.000 Ft + áfa
3. Fakivágás-darabolás :                                   27.000 Ft  + áfa
4. Bozót irtás (3m szélesen)            52.000 Ft + áfa
5.  Ág darálás:                                 38.000 Ft + áfa
6. Cserjék 40/60 méret 30 db:       105.000 Ft + áfa
7. Cserjék ültetése:                          24.000 Ft + áfa.

A munkák összértéke 353.000,- Ft + áfa.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

---------------------------------------

c) A Bakonykúti 07/6. hrsz-ú ingatlan megosztása

Marics József polgármester:
Tájékoztatta  a  testületet,  hogy  a  Veszprém Vármegyei  Kormányhivatal  Erdészeti
Osztálya  állásfoglalásában  jelezte,  hogy  a  Bakonykúti,  07/6.  hrsz-ú  ingatlan  a
földhivatalnál  erdőként  van  nyilvántartva,  viszont  az  országos  erdőállomány
adattárban nem szerepel erdőként. Szükségesnek tartják a művelési ág rendezését,
hogy összhangban legyen az építési szabályzattal és a tényleges használattal, ami
út.
Azt  javasolja,  hogy  kezdeményezze  a  testület  a  földhivatal  felé  a  művelési  ág
változást.  Ennek  lesznek  költségei,  mivel  fel  kell  kérni  egy  földmérőt,  de  jogilag
rendben lesz a háttere ennek az ügynek.

Szabó Zsolt képviselő:
Megkérdezte mi történik, ha nem kerül rendezésre a művelési ág változás?

Marics József polgármester:
Tulajdonképpen  nincs  semmi  következménye,  csak  marad a  bizonytalanság,  egy
rendezetlen helyzet.

Pusztay Krisztián képviselő:
Ha jól gondolja akkor a földterület besorolása nem jó, vagy jó csak nem került be egy
nyilvántartásba.

Kovács Edit jegyző:
Tulajdonképpen  ez  nem  erdő,  hanem  fásított  külterület.  Azért  nem  került  be  a
nyilvántartásba  mert  nem  olyan  minőségűek  a  fák.  Attól  függetlenül,  hogy
megtörténik-e a művelési ág rendezése, a terület megosztása, a bejelentést követő
21 nap elteltével ki lehet vágni az út megnyitásával érintett fákat.
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Marics József polgármester:
A művelési ág rendezése Kappel Edit kérelmétől független, az a cél, hogy a terület
besorolása a rendezési tervvel összhangban legyen. 

Kérte,  hogy  aki  a  határozati  javaslatban  foglaltakkal  egyetért,  kézfelemeléssel
jelezze.

A  Képviselő-testület  5  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
39/2023. (V.25.) határozata

a Bakonykúti 07/6. hrsz-ú ingatlan megosztásáról

Bakonykúti  Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Helyi  építési szabályzatról
szóló  6/2020.  (IX.21.)  önkormányzati  rendelet  Belterületi  szabályozási  tervében
foglaltaknak megfelelően az önkormányzat tulajdonában lévő 07/6. hrsz-ú ingatlan
megosztását  határozza  el  oly  módon,  hogy  a  megosztás  során  kialakuló  út
összevonásra kerüljön a meglévő, 07/4. hrsz-ú úttal.

A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert  az  érintett  terület  rendezési  terv
szerinti  megosztásával  és  művelési  ág  változtatásával  kapcsolatos  ügyintézési
feladatokkal. 

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

---------------------------------------

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester megköszönte az ülésen
való részvételt, majd az ülést bezárta.

K. m. f.

Marics József Kovács Edit
polgármester jegyző
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